

4 Days Yangon Golden Rock Grandeur

Yangon-Kyaikhtiyo-Bago-Yangon

Validity : 01 Oct 2018 to 31 Mar 2019

All the rates are based on – Afternoon/ Evening Arrival & Morning Departure

Hotel Class	Validity Period	Full board Price Per Pax in Twin Sharing				Single Supp
		GV 2	GV 4	GV 6	GV 10	
All Nationality- SIN DOLLAR (SGD)						
Standard	01Oct'18 - 30Apr'19	764	660	613	588	175
Superior	01Oct'18 - 30Apr'19	789	685	638	613	197
First	01Oct'18 - 30Apr'19	830	725	679	654	233
Deluxe	01Oct'18 - 30Apr'19	895	790	744	719	298
	With Sule Shangri-La(Superior room)	938	834	787	763	342
Child Policy						
<ul style="list-style-type: none"> Child under 12 years old sharing with 2 adults without bed: 80% of adult price Child under 12 years old sharing with 2 adults with bed: 100% of adult price Child under 12 years old sharing half twin with 1 adult : 100% of adult price 						
All the Prices inclusive of: <ul style="list-style-type: none"> 3 nights hotel accommodations with breakfast all transfers and transportation by private a/con vehicle sightseeing with English speaking guide meals as per itinerary (<i>including 01 buffet dinner with Traditional Cultural Show at Karaweik Palace</i>) entrance fees as per itinerary non chartered open truck fare to up/down at Kyaikhtiyo (join with other passengers) 				All the Prices exclusive of: <ul style="list-style-type: none"> Tips & drinks Personal Expenses Travel Insurance 		
REMARK: Will arrange the Chartered open truck for up/down at Kyaikhtiyo for every 20paxs & above				<i>* Tipping : USD4.00 per person for Guide & Driver, multiple by the duration of your tour program.</i> <i>* SIN-RGN-SIN, International flight segment.</i>		
Optional visit in Bago: SGD 25/pax Shwethalyaung Pagoda – a huge reclining Buddha built during 9 th century; Kyaikpun Pagoda -comprising huge four images of different Buddhas facing the cardinal directions. Shwemawdaw Pagoda -an over 1200 year-old & was reconstructed with 125 meters high, after being ruined by the earthquake in 1930., Kanbawzathadi Palace – the palace site of King Bayinnaung who is the founder of Myanmar 2nd Dynasty.				Additional charges with Mountain Top hotel(Deluxe room) or Kyaikhto hotel(Deluxe room) – these hotels are situated on top of the hill near Golden Rock Pagoda : SGD 35/pax		
				***IMPORTANT NOTE THIS TOUR PROGRAM IS NOT APPLICABLE DURING RAINING SEASON PERIOD FOR SAFETY REASON.		

Supplement for Chinese Speaking Guide Services (Price Per Pax in SIN/SGD Dollar)

GV 2	GV 4	GV 6	GV 10
65	35	30	17

BLACK OUT PERIOD:

24Dec'18 & 31Dec'18 (X'mas Eve & New Year Eve)
13 – 17Apr'18 (Myanmar New Year Water Festival)

Updated: SCT-210818

4 Days Yangon Golden Rock Grandeur

TOUR CODE: MAI0002/MT

Highlights

Yangon – Karawaik Palace,
Swedagon Pagoda

Kyaikhtiyo – Golden Rock

Bago – Chinese Kuan Im
Temple, Bago Market



Day 01 Singapore - Yangon

(Dinner)

Upon arrival, a warm welcome by our local guide at the arrival hall where she will assist and arrange your transfers to your selected hotel for check in. After check-in, you will be invited to a wonderful dinner invitation awaits you at **Karaweik Palace** – a restaurant located on the Royal Lake. It is built in the style of Royal Barge used by Myanmar Kings for official functions and festivities. A traditional cultural show will entertain you while you feast on the food.

Day 02 Yangon - Kyaikhtiyo

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, embark on an eye opening and enjoyable excursion by road and absorb in the rustic beauty of Myanmar, 190 km east of Yangon to Kyaikhtiyo. A simple lunch is prepared and served at local restaurant. After lunch, be prepared to catch the grandiose of the moment of the magnificent and famous **Golden Rock**, a huge boulder completely covered by gold leaf and delicately balanced on the edge of a cliff. An incredible feat of nature! On top of this boulder is a glided pagoda, said to hold a strand of hair belonging to Buddha. Pilgrims walk along the twisting 10km. Enjoy a walk on the footpath through a bamboo forests, but tourists can travel to the rock by small open trucks, taking one hour. Make sure you catch and savor the beauty of the scenery before proceeding for dinner at hotel. The evening ends with an overnight stay at the Hotel in Kyaikhtiyo.

Day 03 Kyaikhtiyo – Bago - Yangon

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After a simple hot breakfast, continue by road 110km to Bago. On the way, excursion highlights to Bago include; a revered **Chinese Kuan Im Temple** and **Bago Market**. Enjoy lunch local restaurant. After lunch, return to Yangon, enroute, visit and experience history at the World War II Allied War Grave cemetery near HTAUKKYANT. On arrival in Yangon, proceed to visit the **Shwedagon Pagodon** – 2500 years old world famous Golden Stupa where the dome shape rises 98 meters above its base. Be impressed at the richly layered exterior of the Pagoda which the people of Myanmar had pampered with 60 tons of pure gold. Dinner at local restaurant before we check into the hotel for the overnight stay.

Day 04 Yangon Departure

(Breakfast)

After breakfast in hotel, transfer to airport for flight back to your next destination.

Itinerary and order of sightseeing tours maybe reshuffled with or without prior notice.

4 天 3 夜仰光黄金石之旅

TOUR CODE: MAI0002/MT

亮点

仰光 - 卡拉威宫, 瑞光大金塔

吉帝瑶 - 大金石

勃固 - 观音庙, 勃固市集

第一天: 新加坡 - 仰光 (晚餐)

飞抵仰光国际机场(Yangon International Airport), 在与导游会合后送往登记仰光酒店。接着, 前往一间当地非常著名的餐馆- 卡拉威宫(Karaweik palace)。位于皇家湖, 卡拉威宫(Karaweik palace)可说是仰光市的地标。包含了传统的外观设计与现代元素, 卡拉威宫(Karaweik palace)的华丽已为皇家湖增添不少色彩。它原是为了缅甸皇族举办公务活动和节目而建成, 今天的卡拉威宫(Karaweik palace)为大家服务, 提供许多美味佳肴及传统歌舞表演任您享受。接着, 返回酒店休息。

第二天: 仰光 - 吉帝瑶 (大金石) (早/午/晚餐)

早餐后, 我们将前往离仰光市约 190 公里的吉帝瑶(Kyaikhtiyo)。抵达后, 到当地餐馆享用一顿富有道地风味的午餐。之后, 将带您欣赏神奇的大金石(Golden Rock), 是一块耸立在悬崖边的巨石。此大金石与地面仅一线相连, 远看摇摇欲坠。此金石表面覆盖金箔, 金石上面建了一小金塔, 华丽壮观。据说此大金石上的佛塔里珍藏有佛陀的头发, 因此增添了其神圣的色彩, 许多信徒也不远千里而来此朝圣。要到达金石需要走 10 公里的路程, 尝试步行穿越竹林, 同时欣赏四周优美的景色。旅客也可以坐竹桥, 在享用晚餐前, 好好欣赏天然的景色。晚餐后, 返回酒店休息。

第三天: 吉帝瑶 - 勃固 - 仰光 (早/午/晚餐)

早餐后, 我们将继续前往约 110 公里路程的勃固(Bago)。途中, 参观中式观音庙和勃固当地的市集。午餐后, 返回仰光。途中参观二战公墓, 第二次世界大战期间士兵被埋葬的公墓, 是在 1945 年 5 月收复仰光后最先修建的墓地。抵达仰光后, 我们将前去瞻仰一座拥有 2500 年悠久历史著名的黄金佛塔 --- 瑞光大金塔(Shwedagon Pagoda)。其圆顶形状上升 98 米以上的基地与 60 吨纯黄金, 金碧辉煌令人震撼不已。于当地餐馆享用晚餐后, 返回酒店休息。

第四天: 仰光 - 新加坡 (早餐)

在酒店享用过早餐后, 送往机场, 乘机回返新加坡。

行程编排可能会因应时间、天气及景点所需而有所调动, 以当日领队安排为准, 如有更改, 恕不另行通知。

KENT HOLIDAYS (S) PTE LTD | Tel: +65 6534 1033 | Email: sales@kentholidays.com | www.kentholidays.com

Extension Room Night in YANGON Only !

Hotel Class	Validity Period	Rates base on per person (pax)				
		single	Twin/ double	CWB	Child/ half twin	
All Nationality- SIN DOLLAR (SGD)						
Standard	01Oct'18 - 30Apr'19	110	65	45	65	
Superior	01Oct'18 - 30Apr'19	142	81	50	81	
First	01Oct'18 - 30Apr'19	170	95	60	95	
Deluxe	01Oct'18 - 30Apr'19	228	124	70	124	
	With Sule Shangri-La (Superior room)	274	147	80	147	
Child Policy <ul style="list-style-type: none"> • Child under 12 years old sharing with 2 adults without bed: NO CHARGE • Child under 12 years old sharing with 2 adults with bed: CHARGE APPLICABLE (CWB) • Child under 12 years old sharing half twin with 1 adult : CHARGE APPLICABLE 						

* For Other Cities Room Extension Night-
Rates on request basis Only.

<i>Place</i>	<i>Standard Class</i>	<i>Superior Class</i>	<i>First Class</i>	<i>Deluxe Class</i>
Yangon	Central Hotel (Superior Room)	Hotel Yangon (Deluxe Room)	Summit Parkview Hotel (Superior Room)	Sedona Hotel (Superior Room)
	Clover Hotel City Center (Superior Room)	Hotel Grand United Alone (Superior Room with Pagoda View)	Jasmine Palace Hotel (Superior Room)	Novotel Yangon Max Hotel (Deluxe Room)
	OR	OR	OR	OR
	Similar	Similar	Similar	Similar

<p>Bagan</p>	<p>Sky Palace Hotel (Superior Room)</p> <p>Hotel Yadanabon Bagan (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>The Floral Breeze Hotel (Deluxe Room)</p> <p>The Hotel Umbra Bagan (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Bagan Hotel River View (Deluxe Room)</p> <p>Amazing Bagan Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Tharabar Gate Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Thiripyitsaya Sanctuary Resort (Deluxe Garden View Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Mandalay</p>	<p>Oway Grand Hotel (Deluxe room)</p> <p>Hotel Yadanabon (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Hotel Magic Mandalay (Superior Room)</p> <p>Mandalay City Hotel (Superior room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Hotel Hazel (Deluxe Room)</p> <p>Best Western PLUS Eastern Palace Hotel (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar`</p>	<p>Sedona Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Rupar Mandalay Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Nyaungshwe (Gateway of Inle Lake) Hotels located on land</p>	<p>81 Central Hotel (Superior Room)</p> <p>81 Hotel Inlay (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Paradise Hotel (Deluxe Bungalow)</p> <p>Hotel Amazing Nyaung Shwe (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Amata Garden Resort (Deluxe Mountain View)</p> <p>Inle Garden (Villa)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Novotel Inle Lake Myat Min (Junior Suite Room)</p> <p>Amata Garden Resort (Deluxe Lake View)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Inle Hotels located on Inle Lake</p>		<p>Paramount Inle Resort (Superior Room)</p> <p>The Serenity Inle Hotel (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Sky Lake Inle Resort (Deluxe Room)</p> <p>Shwe Inn Tha Floating Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Inle Resort (Royal Villa Private Pond/ Garden View)</p> <p>Myanmar Treasure Resort (Deluxe Mountain View)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Kyaikhtiyo (Golden Rock)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>

[Click here to Submit Enquiry](#)

(6Con-210818)